
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-17, § 13 

 

 Tid Torsdagen den 17 oktober 2013, kl 16.10 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 oktober 2013 

  

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Göran Kindvall (M)   för Joakim Larsson (M)                   

Gustav Johansson (M)   för Karl Malmqvist (C)                  

Sara Gunnerud (S)   för Maria Nygård (S)                    

Clara Lindblom (V)   för Ann-Margarethe Livh (V) 

 Ersättare: 

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)   

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)  

Elin Olsson (MP)  

Lennart Tonell (MP)   

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Mårten Frumerie, Lena Mittal, Kristofer Stjernqvist och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 



  

 § 13 

Markanvisning för skola inom fastigheten Vasastaden 1:112 samt 

Vasastaden 1:118 i Vasastaden till SISAB 

Dnr E2012-513-01531 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för skola inom fastigheten Vasastaden 

 1:112 samt 1:118 till SISAB och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 markanvisningsavtal enligt förslag i kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden begär att stadsbyggnadsnämnden upprättar detaljplan för 

 området. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 18 september 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

1) Jan Tigerström m.fl. (M), Daniel Forslund (FP) och Clara Lindblom (V) föreslår 

 (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) föreslår att nämnden 

 beslutar enligt följande: 

 

att i huvudsak bifalla exploateringskontorets förslag till beslut 

att därutöver anföra 

 

Bristen på idrottshallar i innerstaden är påtaglig, och inom stadsdelen Norrmalm 

finns ingen fullstor idrottshall. När exploateringsnämnden skriver 

markanvisningsavtal med SISAB och begär att Stadsbyggnadsnämnden ska 

upprätta detaljplan, ska utgångspunkten vara att den nuvarande gymnastiksalen 

ska ersättas med en fullstor idrottshall. Den närmare utformningen och 

placeringen av hallen, och avgränsningen av markanvisningen, får ske inom 

ramen för den kommande detaljplaneprocessen. 

 

3) Åke Askensten m.fl. (MP) föreslår att nämnden beslutar att godkänna förslaget 

med följande tillägg: 

 

För bebyggelsen ska gälla: 

 

Energianvändningen ska inte överskrida 45-50 kWh/kvm/år.  

 

Parkeringsplatser ska anläggas bara för varutransporter och för bilar som 

disponeras av personer med funktionsnedsättning. 

 

Ett problem är att cirka 2 000 kvm parkyta tas i anspråk. Grönytor som 

försvinner ska ersättas med nya grönytor med likvärdig ekologisk funktion. Om 

det blir problem med denna kompensation kan det i detaljplanearbetet övervägas 

att lägga ett nytt plan ovanpå den nuvarande byggnaden – under förutsättning att 

det är möjligt med hänsyn till kringliggande bebyggelse. Träd som fälls ska 



  

ersättas i närområdet. 

 

Tillgänglighetsfrågorna ska vara prioriterade. 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Jan Tigerström m.fl. (M), Daniel 

Forslund (FP) och Clara Lindblom (V). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag till beslut. 

 

Åke Askensten m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag 

till beslut. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Clara Lindblom (V) enligt följande: 

 

Vänsterpartiet är positiva till utbyggnaden av skolan, eftersom behovet i 

stadsdelen är mycket stort. Däremot vill vi påpeka att frågan om reell 

grönkompensation bör utredas under detaljplaneprocessen, eftersom ett av 

barnen ofta använt markområde tas i anspråk som en följd av det här projektet. 

Betydelsen av stora och välplanerade skolgårdar är fastlagd, och bör garanteras 

elever såväl inom som utanför Stockholms innerstad. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


